
Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień Dobry Państwu, na moim zegarku minęła godzina 16. Zanim rozpoczniemy Komisję 

Oświaty, Kultury i Sportu, ja sprawdzę sobie obecność. Odczytam nazwiska Państwa 

Radnych. Proszę o potwierdzenie obecności. Pan Radny Marek Gołosz. 

Radny Marek Gołosz 

Dzień dobry, witam serdecznie. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień dobry. Pani Radna Edyta Danielczyk. 

Radna Edyta Danielczyk 

Dzień dobry, witam. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień dobry. Pani Przewodnicząca Barbara Konieczna. 

Radna Barbara Konieczna 

Dzień dobry, witam serdecznie. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień dobry. Pani Przewodnicząca Patrycja Kosowska-Pawłowicz. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Dzień dobry, jestem. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień dobry. Pan Radny Krzysztof Król. Pani Radna Anna Krzystyniak. 

Radna Anna Krzystyniak 

Dzień dobry, jestem. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień dobry. Pan Radny Ali Nurbagandow. 

Radny Ali Nurbagandow 

Dzień dobry, witam serdecznie, jestem. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień dobry. I Pani Radna Aleksandra Pabian. 

Radna Aleksandra Pabian 

Dzień dobry, jestem. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień dobry. Jeszcze raz zapytam, czy jest z nami Pan Radny Krzysztof Król? Nie słyszę. 
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Radny Krzysztof Król 

Jestem, jestem, obecny. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Jest. Jesteśmy w komplecie. Dzień dobry Państwu. Witam serdecznie Pana Prezydenta 

Macieja Gramatykę. Witam wszystkich Dyrektorów jednostek, Naczelników wydziałów, 

wszystkich gości obecnych na spotkaniu dzisiejszym na Komisji. Otwieram posiedzenie 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. W punkcie 2 porządku obrad mamy przyjęcie porządku 

obrad. Czy ktoś z Państwa Radnych do zaproponowanego porządku chciałby wnieść jakieś 

uwagi? Pytam Państwa Radnych. Nie słyszę. W takim razie potwierdzam, że realizować 

będziemy porządek przedstawiony na tabletach. W punkcie 3 mamy przyjęcie protokołu  

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu które odbyło się w dniu 7 grudnia 2021 roku. 

Oczywiście ten protokół  jest dostępny dla Państwa na tabletach. Czy ktoś z Państwa 

Radnych chciałby wnieść jakieś uwagi do tego protokołu? Również nie słyszę. W takim razie 

protokół został przyjęty bez zmian. Przechodzimy do realizacji punktu 4. Plany naborowe do 

szkół ponadpodstawowych na rok 2022/2023. Mamy materiał, natomiast proszę o krótki 

komentarz ze strony Pani Dyrektor Gnacik. 

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Dorota Gnacik 

Witam wszystkich Państwa. W bieżącym roku szkolnym w klasach 8 publicznych szkół mamy 

blisko 1 500 uczniów. Jest to znacznie większa liczba niż w latach poprzednich, kiedy 

wynosiła ona około 1 000. Jak co roku w grudniu  przeprowadziliśmy wśród 8-klasistów 

badanie preferencji w wyborze dalszej ścieżki kształcenia. Z wyników tej ankiety 

otrzymaliśmy takie dane, że prawie 52% spośród ankietowanych chciałoby kształcić się  

w liceach ogólnokształcących, 41% w technikach, więc powiedziałabym mniej więcej tak jak 

nam się te nabory kształtują. Pozostali w branżowych szkołach I stopnia. Również były takie 

grupy, 16% zadeklarowało już na etapie tej ankiety chęć podjęcia nauki poza naszym 

miastem. Około 7% ankietowanych w szkołach niepublicznych. I teraz jak wyglądają te plany 

naborowe? No kolejny rok szkolny planujemy, na tym etapie planujemy otworzenie 20 

oddziałów w liceach ogólnokształcących o różnych profilach, w tym jeden oddział 

integracyjny w Norwidzie, jak co roku jeden oddział, jeden oddział dwujęzyczny również  

w II liceum i oddział dwujęzyczny i 2 oddziały mistrzostwa sportowego w Zespole Szkół 

numer 1 w IV Liceum Ogólnokształcącym. W technikach łącznie planujemy otworzyć 17 

oddziałów kształcących w 21 zawodach. W branżowych szkołach przewidujemy 8 oddziałów 

oferujących 11 różnych zawodów, w tym plus dodatkowo jeszcze klasy wielozawodowe, 

kształcące w różnorodnych zawodach rzemieślniczo-usługowych. Na najbliższy rok szkolny 

przewidujemy wprowadzenie 1 nowego zawodu, a mianowicie zawodu ślusarza w Zespole 

Szkół numer 5 na poziomie szkoły branżowej. Propozycja oczywiście uzyskała pozytywną 

opinię Wojewódzkiej Rady Rynku Pracy. Zależnie od sytuacji epidemicznej w różny sposób, 

różnymi drogami placówki będą tutaj promowały swoją ofertę, przedstawiały różne 

informacje. Na pewno będzie w tym roku opracowany również tak jak w latach poprzednich 

informator w wersji elektronicznej, który wydaje się tutaj najłatwiejszy w dystrybucji, nawet  

w przypadku jakichś poważnych ograniczeń pandemicznych. Szczegółowe zestawienie 

zawodów, planowanej liczby oddziałów uczniów macie państwo przed sobą w tabeli  

w załączniku to do tego materiału, jest tam również wynik naboru z poprzedniego roku 

szkolnego. Co proponowali Dyrektorzy i co po konsultacjach, po weryfikacji tutaj z naszej 
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strony, co ostatecznie proponujemy. Myślę, że to tyle tytułem wprowadzenia, jeśli będą 

jakieś pytania, postaram się odpowiedzieć. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo dziękuję. Otwieram w takim razie dyskusję. 

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Dorota Gnacik 

Przepraszam jeszcze jedno, dodam tutaj bardzo ważne, bardzo ważny szczegół taki 

zapomniałam, o którym będzie za chwilę następny punkt, a mianowicie mamy nadzieję, że 

uda się otworzyć oddział z maturą międzynarodową w  I Liceum Ogólnokształcącym. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Bardzo proszę o zgłaszanie się do dyskusji. 

Radna Edyta Danielczyk 

Edyta Danielczyk, czy mogę?  

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo proszę, Pani Radna Edyta Danielczyk. 

Radna Edyta Danielczyk 

Pani Dyrektor, ja generalnie chciałam podziękować właśnie za to, że jest szansa na ten 

oddział z maturą międzynarodową i że generalnie jest wreszcie tak, jak myślę być powinno, 

czyli że na podstawie tego, czego oczekują dzieciaki i też tej propozycji Dyrektorów no 

mamy, powiedzmy, nie tak nie zawężoną tak ilość oddziałów, że jest szansa dla dzieciaków, 

żeby mogli się uczyć tam, gdzie chcą i żeby też oczywiście Dyrekcja i nauczyciele mogli 

wybrać te profile, o których wiedzą, że będą się sprawdzały. Tak więc naprawdę jestem 

bardzo, bardzo zadowolona, tak, z planów naborowych i dziękuję za taką pracę. 

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Dorota Gnacik 

Dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Czy w dyskusji ktoś z Państwa Radnych chciał jeszcze zabrać głos? Nie słyszę. Bardzo 

dziękuję za przygotowane materiały, za wprowadzenie. Przechodzimy do realizacji kolejnego 

punktu. To jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na 

utworzenie oddziału międzynarodowego w I Liceum Ogólnokształcącym imienia Leona 

Kruczkowskiego w Tychach. Czy jest potrzebne wprowadzenie do tej uchwały? Nie słyszę, 

otwieram dyskusję w takim razie. 

Radna Edyta Danielczyk 

Pani Dyrektor, jeżeli można jeszcze zadać pytanie o ten oddział. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Rozumiem, że Pani Radna Edyta Danielczyk, tak? Po głosie. Bardzo proszę. 

Radna Edyta Danielczyk 
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Dziękuję. Rozumiem, że to będzie w tym samym czy może podobnym wymiarze, jak to ma 

miejsce w Katowicach, tak, i w Gliwicach?  Mówię o takiej klasie z maturą międzynarodową, 

czyli z blokami, z rokiem przygotowawczym. 

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Dorota Gnacik 

Znaczy tutaj akurat roku przygotowawczego na razie nie przewidujemy, no ale jest to matura 

międzynarodowa, która uzyskała zgodę tej zagranicznej instytucji certyfikującej. Jak już 

wielokrotnie wspominaliśmy. Ten proces trwa od wielu lat, trwa ten okres taki 

przygotowawczy, kandydacki, w tej chwili już wszystkie etapy za nami. Jest właśnie ta zgoda 

instytucji zagranicznej, jest pozytywna opinia Rady Pedagogicznej, jest pozytywna opinia 

Śląskiego Kuratora Oświaty. I teraz jeszcze ostatni etap to jest właśnie złożenie wniosku do 

Ministra Edukacji Narodowej o utworzenie takiego oddziału. Jeśli tylko ta zgoda będzie  

w odpowiednim momencie, to szkoła będzie prowadzić rekrutację. 

Radna Edyta Danielczyk 

Jak wygląda nauka w tym 4-letnim liceum ogólnokształcącym? To są 2 lata nauki ogólnej  

i potem 2 lata bloków. 

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Dorota Gnacik 

Także nie wiem czy to Pani Radna miała na myśli. Taki jest po prostu schemat kształcenia. 

Tak, tak tam jest z tą różnicą, że oni mają bloki inaczej poukładane, tak, przedmiotowe niż 

powiedzmy w klasach takich ogólnych. Tak, no będzie to zapewne wszystko zgodnie  

z przepisami. 

Radna Edyta Danielczyk 

Bardzo dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję bardzo. Nie słyszę więcej zgłoszeń w dyskusji. W takim razie przechodzimy do 

opiniowania. Będę wypytywał po kolei alfabetycznie nazwiska Państwa Radnych i proszę  

o opinię. Pan Radny Marek Gołosz. Za, przeciw?  

Radny Marek Gołosz 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję, Pani Radna Edyta Danielczyk. 

Radna Edyta Danielczyk 

Oczywiście jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję, Pani Przewodnicząca Barbara Konieczna. Nie słyszymy. 

Radna Barbara Konieczna 

Jestem za. 
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Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję, Pani Przewodnicząca Patrycja Kosowska-Pawłowicz. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję, Pan Radny Krzysztof Król. Nie słyszymy. Pan Radny Krzysztof Król jest z nami? 

Pani Radna Anna Krzystyniak. 

Radna Anna Krzystyniak 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję, Pan Radny Ali Nurbagandow. 

Radny Ali Nurbagandow 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję, Pani Radna Aleksandra Pabian. 

Radna Aleksandra Pabian 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Ja również jestem za. I zapytam jeszcze. Pan Radny Krzysztof Król? Nie słyszymy. Dziękuję, 

informuję, że jednogłośnie jest opinia pozytywna dla tego projektu uchwały. Kolejny punkt to 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia strategii rozwoju sportu miasta Tychy na 

lata 2021/2022. W materiałach jest bardzo obszerny materiał strategia rozwoju miasta, 

rozwoju sportu dla miasta Tychy. Czy jest potrzebne jeszcze wprowadzenie? Nie słyszę, 

otwieram w takim razie dyskusję w tym punkcie. 

Mieszkaniec 

Poprosiłbym o głos. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo proszę o przedstawienie się. 

Mieszkaniec 

Dzień dobry, … Klub Konfederacji Tychy. Ja mam pytanie takie, bo. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo proszę. 

 

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=494284

Data wygenerowania dokumentu: 2024-04-19 11:34:42



Mieszkaniec 

Takie mam pytanie, bo nie miałem po prostu, nie mam tych materiałów wszystkich. Czy w tej 

strategii jest planowane odtworzenie na wzór Akademii Piłkarskiej Akademii Hokejowej? 

Dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

Mogę ja, tak? Halo? 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo proszę, Pan Dyrektor Marcin (niewyraźne). 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

W Strategii nie ma, bo to nie jest strategia, która ma mówić w sumie, co ma miasto otwierać 

pod tym kątem to nie idzie. No żałuję bardzo, gdyby Pan się zgłosił, bym bardzo chętnie, 

załóżmy dostarczył materiały na temat strategii rozwoju miasta. Wtedy by Pan zobaczył, że 

ona ma trochę inną strukturę niż tylko mówienie, że na przykład ma być Akademia Hokeja, 

czy jakieś coś. Jest to sprawa, powiedzmy, zbyt szczegółowa do ogólnych materiałów, jakie 

się w strategii znajdują.  

Mieszkaniec 

A to tak tylko dopytam, czy taka Akademia miasto planuje po prostu powołanie takiej 

Akademii? Mamy no wielkie nazwiska polskiego hokeja w Tychach. Tak? Pan Henryk Gruth, 

czy Czerkawski, czy są planowane po prostu jakieś ruchy w tym temacie, żeby tą młodzież  

w Tychach w stronę hokeja pchać?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

To może ja bym prosił Pana o zdefiniowanie co Pan rozumie pod nazwą Akademia Hokeja?  

Mieszkaniec 

Tak jak funkcjonuje APN Tychy.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

Na dzień dzisiejszy mamy MOSM Tychy, gdzie ma drużyny młodzieżowe i tam się odbywa 

szkolenie. To szkolenie, który załóżmy, to szkolenie, które teraz realizujemy, na dzień 

dzisiejszy jest chyba 7 zawodników, którzy grają w pierwszej drużynie, począwszy od 

Lewartowskiego, od Widackiego, przez Gruźle, Krzyżyka i paru innych zawodników. To 

świadczy też powiedzmy o dobrym szkoleniu. Wszyscy trenerzy, którzy są związani, 

powiedzmy, z GKSem są także związani, czy może powiedzmy, byli do 2 tygodnie 

wcześniej, są związani z MOSM-em. Także na dzień dzisiejszy z mojego punktu widzenia 

tworzenie nowego nowego tworu pod nazwą Akademii i tak dalej, to traci po prostu sens, no 

chyba że będzie jakiś inwestor, sponsor, powiedzmy czy inwestor załóżmy, nie wiem, 

indywidualny, który będzie chciał tą to całe szkolenie załóżmy przejąć i się i się tym zająć. 
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Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję bardzo, przepraszam. Pozwolicie Państwo, że ja mimo wszystko będę kontrolował. 

Strategia tak jak powiedział Pan Dyrektor Staniczek, ma pewną strukturę, to są kierunki, 

główne kierunki proponowane, uszczegółowione, ale nie szczegółowe cele i zadania. Nie 

wiem czy Pana satysfakcjonuje, generalnie  dużą część tej strategii również zajmuje hokej 

na lodzie. 

Mieszkaniec 

Dobrze, wystarczy, dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję bardzo. Czy w dyskusji ktoś z Państwa Radnych jeszcze? Nie słyszę. W takim razie 

przechodzimy do części opiniowania. Podobnie chciałem prosić o opinię. Pan Radny Marek 

Gołosz. 

Radny Marek Gołosz 

Wstrzymuję się. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Wstrzymuje się Pan?  

Radny Marek Gołosz 

Wstrzymuję się, tak. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Edyta Danielczyk. 

Radna Edyta Danielczyk 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Przewodnicząca Barbara Konieczna. 

Radna Barbara Konieczna 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję. Pani Przewodnicząca Patrycja Kosowska-Pawłowicz. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję, Pan Radny Krzysztof Król. Nie słyszymy. Pani Radna Anna Krzystyniak. 
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Radna Anna Krzystyniak 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję, Pan Radny Ali Nurbagandow. 

Radny Ali Nurbagandow 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Aleksandra Pabian. Nie słyszymy, Pani Radna Aleksandra Pabian. 

Radna Aleksandra Pabian 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję, ja również jestem za. Pan Radny Krzysztof Król? Nie słyszymy. Podaję w takim 

razie opinię, projekt niniejszej uchwały został zaopiniowany pozytywnie przy 1 głosie 

wstrzymującym. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

Czy ja mogłem zdanie jedno na zakończenie, Panie Przewodniczący?  

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo proszę, Pan Dyrektor. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

W związku z tym, że nie było tam żadnego wprowadzenia, to przynajmniej chciałbym już tak 

na zakończenie powiedzmy już po przegłosowaniu, po zaopiniowaniu pozytywnym 

podziękować 2, nawet 3 radnym. Przede wszystkim Pani Przewodniczącej, która brała, która 

była w zespole merytorycznej do spraw opracowania strategii. I tutaj dziękuję bardzo za 

bardzo dużą współpracę, za bardzo chęć pomocy oraz także drugiemu Radnemu, który nie 

jest w tej Komisji. Myślę tutaj o Panu Sławomirze Wróblu, a także, a także Krzyśkowi Królowi, 

który jest w Radzie Sportu, a Rada Sportu pozytywnie zaopiniowała, zaopiniowała tą 

strategię tak samo, jak i jak i strategia była poddana konsultacji  przez stowarzyszenia 

pozarządowe i to także była w sumie pozytywna opinia. Jeszcze raz dziękuję Państwu 

Radnym za dużą pomoc. Ta Komisja była, ten zespół merytoryczny był powołany w lipcu 

2020 roku. Dopiero dzisiaj powiedzmy to stanęło przed Państwa. Proszę mi wierzyć, że 

natłok prac był bardzo duży. COVID też się do tego, załóżmy, przyczynił. Dziękuję bardzo. 

Dziękuję bardzo, bo jest to naprawdę bardzo fajny, bardzo fajne opracowanie, które mówi 

bardzo dużo o dobrym kierunku rozwoju naszego sportu w mieście Tychach. Dziękuję 

bardzo.  

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję. Bardzo dziękuję wszystkim, którzy włożyli w swój wkład w stworzenie i trzymam 

kciuki, że na realizację tej strategii nie zabraknie czasu, sił i środków. Czego życzę nam 
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wszystkim, dziękuję bardzo. Kolejny punkt to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

udzielenia odpowiedzi na skargę Wojewody Śląskiego do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Gliwicach na uchwałę numer  XIX/399/20 Rady Miasta Tychy z dnia 27 

sierpnia 2020 roku w sprawie nadania nowego Statutu samorządowej instytucji kultury pod 

nazwą Muzeum Miejskie W Tychach. Tutaj poproszę o wprowadzenie. 

Dyrektor Muzeum Miejskiego w Tychach Aleksandra Matuszczyk 

Dzień dobry, witam pięknie. Chciałam powiedzieć, że potrzeba odpowiedzi, że, odpowiedź 

na to zaskarżenie jest odpowiedzią, którą przygotowała Radczyni Prawna pracująca dla 

Muzeum Miejskiego w Tychach. I w tym akurat nie byłoby nic szczególnego, gdyby nie to, że 

uważam, że oddalenie tej skargi w całości i argumenty, którymi posłużyła się Pani Mecenas 

Paulina Gwoździewicz-Matan, mam nadzieję, że trafią, będą argumentami skutecznymi. 

Opieram to przeświadczenie przede wszystkim o to, że Paulina Gwoździewicz-Matan jest 

Doktorem Nauk Prawnych. To również jeszcze może nie byłby wystarczający argument, ale 

specjalizuje się w zakresie prawa autorskiego dotyczącego dziedzictwa kulturowego. Sama 

jest doradczynią Narodowego Instytutu Muzealnictwa i Ochrony Zbiorów oraz jest członkiem 

ICOM-u, takiej międzynarodowej organizacji skupiającej muzealników europejskich, więc 

mam nadzieję, że te argumenty, których Pani Mecenas użyła, będą argumentami 

skutecznymi. Gdybym miała kilku dosłownie zdaniach opisać, jakby czego dotyczyła skarga  

i jaka jest nasza odpowiedź to powiem przede wszystkim o tym, że podstawowe argumenty 

sądu dotyczą takich 2 obszarów. Po pierwsze nazywania, posługiwania się takim językowym 

określeniem "w szczególności" i to jakby sformułowanie "w szczególności" odnosi się do 

tego, że  w preambule Statutu powołujemy, muzeum powołuje się na akty prawne w oparciu 

o które funkcjonuje i pojawia się tam słowo "w szczególności" oraz ponownie, słowo  

"w szczególności" pojawia się w katalogu dotyczącym tego, co stanowi zbiór muzealny. Nie 

mamy żadnej wątpliwości, co do tego, że nie możemy określać precyzyjnie jaki typ zbiorów 

będzie muzeum gromadzić chociażby z tego względu, że na rynku pojawią się nowy typ 

zbiorów, których nie jesteśmy w stanie jeszcze przewidzieć. Tak ten Statut wprowadzaliśmy 

zaraz po tym, kiedy Rada Muzeum uchwaliła jako konieczne wprowadzanie do działalności 

Muzeum takiej dominanty która jest oczywista dla Tychów, a mianowicie architektury  

i urbanistyki. I w ślad za tym zbiorów dotyczących tej dziedziny. A zbiorami z tej dziedziny są 

projekty architektoniczne i wszystkie pamiątki po architektach, których nie mając tak 

zwanego katalogu otwartego zbiorów po prostu gromadzić nie moglibyśmy. Także, jakby to 

są takie 2 podstawowe, 2 podstawowe momenty oddalenia tej skargi. Wydaje mi się, że 

również kluczowe dla zrozumienia tej sytuacji będzie to, że w wypadku instytucji muzealnych  

statut, treść statutu, jest uzgadniana z Ministerstwem Kultury i Dziedzictwa Narodowego i my 

to uzgodnienie, przeprowadziliśmy jak i również skorzystaliśmy w jakiejś części z wzoru 

statutu, który jest umieszczony na stronie Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Ja 

mam nadzieję, że te argumenty dotrą do sądu, że są podane w sposób przejrzysty, jasny  

i nie budzący żadnych wątpliwości. I mam nadzieję również, że jakby nastąpi zrozumienie 

takiej sytuacji, w której my, działając jak gdyby w ścisłym porozumieniu  z Ministerstwem 

Kultury i Dziedzictwa Narodowego, które powołało taką specjalną komórkę do uzgadniania 

treści statutów, która jest ulokowana w Narodowym Instytucie Muzealnictwa i Ochrony 

Zbiorów, że zarówno powaga tych instytucji, jak i rzeczowe argumenty Pani Mecenas i jakby 

przekonają sąd co do słuszności naszej tezy o oddaleniu wszystkich tych argumentów, które 

były elementami zaskarżenia. 
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Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję bardzo, otwieram dyskusję. Proszę o zadawanie pytań. Nie słyszę, w takim razie 

przechodzimy do opiniowania. Proszę o wyrażenie swojej opinii. Pan Radny Marek Gołosz. 

Radny Marek Gołosz 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję, Pani Radna Edyta Danielczyk. 

Radna Edyta Danielczyk 

Wydaje mi się, czy Pan Krzysztof Król się zgłasza?  

Radny Krzysztof Król 

Tak, generalnie mam problem z siecią ale już jestem. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Proszę o oddanie, przekazanie swojej opinii, Pani Radna Edyta Danielczyk. 

Radna Edyta Danielczyk 

Ja jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję, Pani Przewodnicząca Barbara Konieczna. 

Radna Barbara Konieczna 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję, Pani Przewodnicząca Patrycja Kosowska-Pawłowicz. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję bardzo, Pan Radny Krzysztof Król. 

Radny Krzysztof Król 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję, Pani Radna Anna Krzystyniak. 

Radna Anna Krzystyniak 

Jestem za. 
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Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję, Pan Radny Ali Nurbagandow. 

Radny Ali Nurbagandow 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję, Pani Radna Aleksandra Pabian, przepraszam. 

Radna Aleksandra Pabian 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Ja również jestem za. Informuję, że projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie 

pozytywnie. 

Dyrektor Muzeum Miejskiego w Tychach Aleksandra Matuszczyk  

Dziękuję pięknie. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję bardzo i przechodzimy do punktu sprawy bieżące, wolne wnioski. Do Komisji 

wpłynęło między innymi pismo Pana …, który również poprosił o udzielenie głosu. Nie wiem, 

czy Pan Marcin jest z nami?  Jeżeli tak, to bardzo proszę o wprowadzenie. Czy jest z nami 

Pan …? Pan Marcin się logował. 

Mieszkaniec 

Dzień dobry Dzień dobry. Witam Państwa bardzo serdecznie, dziękuję Panu 

Przewodniczącemu za to, że mogę z Państwem się spotkać. Ja wysłałem na Komisję pismo 

z takim pomysłem, aby w Tychach pojawiło się miejsce, w którym moglibyśmy zachować  

w pamięci ludzi, którzy tworzyli kulturę niematerialną naszego miasta. Mam na myśli 

artystów, mam na myśli twórców teatru, twórców poezji. Bo w moim odczuciu w chwili 

obecnej takiego miejsca zachowania pamięci o tych osobach po prostu brakuje, nie ma. 

Myślę, że ten mój pomysł jest również związany z takim przeświadczeniem, że brak jest 

opracowań, które w ścisły sposób zbierały by kulturę niematerialną miasta Tychy. Mam na 

myśli kulturę artystyczną. Nie ma w tej chwili zbyt wielu zasobów wiedzy na ten temat i mam 

taką cichą nadzieję, że inicjatywa powołania Tyskiej Alei Zasłużonych dla Kultury będzie 

początkiem takiej drogi poszukiwania źródeł kultury miasta, które od 80 lat, w którym 80 lat ci 

twórcy na różne sposoby pracowali. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciał w temacie, który przedstawił Pan …, czy pisma 

przedstawionego zabrać głos, wyrazić swoją opinię? Bardzo proszę. Nie słyszę, ja chciałem 

się w takim razie podzielić swoimi przemyśleniami. Rzeczywiście, podzielam opinię Pana 

Marcina, że w przestrzeni miejskiej być może jest brak takiego miejsca właśnie, w którym od 

zapomnienia ochronilibyśmy twórców kultury, którzy przecież w historii miasta Tychy 

zostawili swój ślad. Czas niestety upływa i myślę, że być może dobrym pomysłem jest mimo 
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wszystko zastanowienie się  nad utworzeniem, nie wiem czy to ma być akurat aleja czy 

galeria czy jeszcze jakaś inna forma, w której przypominalibyśmy, czy upamiętnialibyśmy 

właśnie zasłużonych Tyszan, którzy mieli wpływ na kulturę w historii tego miasta. Chciałbym 

złożyć wniosek do Pana Prezydenta i poddać go pod głosowanie. Jeżeli mógłbym odczytać 

treść. Wniosek o utworzenie w przestrzeni miejskiej miejsca upamiętnienia zasłużonych dla 

kultury w Tychach, na przykład aleja, galeria, mural i tym podobne. Bardzo proszę, byłbym 

wdzięczny za ewentualną opinię pozostałych Państwa Radnych. Czy jest to pomysł dobry, 

czy jest nam potrzebne takie miejsce? Wniosek jest bardziej o rozważenie utworzenia, 

natomiast myślę, że sama forma powinna w końcu, znaczy pomysł zmaterializowania takiego 

miejsca, no powinna w końcu rzeczywiście dość do skutku. Bardzo proszę. 

Radna Barbara Konieczna 

Jeśli można, Panie Przewodniczący, ja bym chciała prosić o, jakby, głos w tej dyskusji naszą 

Panią Dyrektor, Olę Matuszczyk, co ona o tym sądzi? Jak ona by to ewentualnie widziała? 

Bardzo proszę. 

Dyrektor Muzeum Miejskiego w Tychach Aleksandra Matuszczyk  

Dziękuję, bo właśnie niepytana chciałam się również odezwać i powiedzieć, że temat, który 

poruszył Pan Marcin, jest  dla Tychów bardzo istotny, dlatego, że rzeczywiście nie możemy 

się pochwalić żadnymi opracowaniami, które dotyczyłyby czegoś, co nazwałabym życiem 

kulturalnym w mieście, a wiemy, że ono podlegało niesamowitym fluktuacjom. My sami teraz 

zbierając chociażby opowieści mieszkańców, jakby pierwszych mieszkańców Nowych 

Tychów przekonujemy się o tym jak niezwykle integrującą rolę w początku powstawania 

Nowych Tychów miało życie. Znakomicie też Pan Marcin wskazuje na to, że to jest życie 

niezwykle ulotne. To znaczy, jeżeli my jakby znowu odwołam się do praktyki muzealnej,  

w praktyce muzealnej tak naprawdę bazujemy na tygodnikach, tygodnikach  

i dwutygodnikach, które ukazywały się w Tychach. To jest nasze źródło informacji na temat 

tego niesamowicie istotnego pejzażu w życiu i rozwoju tego miasta i również tego, co po 

drodze tracimy. Także tutaj  absolutnie jakby przychylam się do, jakby procesu rozpoczęcia 

procesu możliwości uporządkowania tego i jakby rozpoczęcia w ogóle procesu badań na 

temat ile niematerialnej kultury tego miasta, czy też życia kulturalnego, zwłaszcza 

powojennego życia kulturalnego w tym mieście. Ta kategoria alei, czyli jakby z jednej strony 

tą formą pamięci miałoby być działanie, opracowanie i praca jakby z historią, ale z drugiej 

strony pojawia się tu kategoria alei. No i tą chciałabym, żebyśmy rozumieli jako, jako 

początek rozmowy o pewnym procesie, dlatego, że trudno w wypadku Tychów i szukać 

odniesień do kategorii Alei Gwiazd, bardziej odniosłabym to do takiej żywej tkanki miasta  

i myślała o tym, że może to być aleja znacie Państwo pewnie przykłady z różnych miast, to 

często są ławeczki. Ale też coraz częściej pojawiają się drzewa. I te drzewa, jakby pełnią 

znakomitą rolę, bo nie dość, że przypominają o kimś, to również, znaczy po prostu dają tlen 

tak? Czyli jak gdyby działają tak jak powinna działać kultura, czyli dawać jakby taki 

dodatkowy impuls w życiu po wielekroć pozbawionym jakby tego myślenia, myślenia 

metaforą. Uważam, że ciekawą zawsze formą pamięci po kimś jest nadawanie, o czym 

pewnie Pan Marcin też myśli, a jeśli nie to jakby czujemy się zaproszeni do tej rozmowy. Jest 

zawsze takie działanie kiedy ktoś o kim, kto odegrał rolę ważną w tym mieście, jest patronem 

nagrody. Albo też jest, o czym myślałam przez chwilę, ustanawia się jakiś rodzaj działania 

stypendialnego, które jest czyjegoś imienia. To również jeżeli ta osoba była z obszaru sztuki, 

to również warto myśleć o programach rezydencyjnych, czy też jakimś cyklicznym działaniu 

artystycznym, które może mieć imię tego, kogo chcemy uhonorować. Ale z całym sercem 
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popieram myślenie o tym, że upodmiotowienie tych ludzi, zwłaszcza tej tkanki, która jakby 

nie znajduje odzwierciedlenia w budynkach, bo o architektach Tyskich i urbanistach wiemy 

już sporo, a przede wszystkim ślady ich działalności, ponieważ są wykute w kamieniu 

pozostaną z nami na zawsze. Natomiast nie dzieje się tak rzeczywiście jeśli chodzi o tych 

twórców, tych animatorów życia kulturalnego tego miasta i tych perturbacji, które przecież 

przechodziły wszystkie te miejsca, które były dla kultury w mieście przeznaczone. One 

wszystkie są warte utrwalenia. Dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję bardzo. Dziękuję. Kto się zgłasza jeszcze? Ja bym tylko jeszcze jedno. Proszę 

zgłaszać z imienia i nazwiska. 

Radna Edyta Danielczyk 

Ale tam ktoś przede mną się zgłaszał, więc poczekam. 

Mieszkaniec 

Nie, niech Pani mówi, ja poczekam chwilę. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Edyta Danielczyk, bardzo proszę. 

Radna Edyta Danielczyk 

Tak, ja tylko chciałam się odnieść do tego wniosku Pana Przewodniczącego. Tam padło 

słowo galeria, ale wydaje mi się, że jeśli chcemy naprawdę upamiętnić osoby ważne, to nie 

możemy zamykać ich, znaczy zamykać, pamięci o nich tak tylko w obrębie galerii. Musiałaby 

być to wystawa stała, a wiadomo, że nasze galerie, które mamy w Tychach, raczej nie 

dysponują taką możliwością. Tak więc jak najbardziej przestrzeń otwarta. Miejsca, gdzie 

właściwie każdy przechodzień może zobaczyć, tak z ciekawości przeczytać, zobaczyć jakąś 

pracę. Ale nie miejsce zamknięte. To tak a propos tego wniosku Pana Przewodniczącego, 

jeśli mogę prosić.  

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję. Dziękuję bardzo. To jest jako przykład, aleja zasłużonych, galeria, mural to 

generalnie w samej treści wniosku jest prośba o utworzenie przestrzeni, miejsca 

upamiętnienia zasłużonych dla Kultury w Tychach. Dobrze. Widziałem, że o głos prosił 

również Pan, nasz gość (niewyraźne) Pan …. Bardzo proszę. 

Mieszkaniec 

Krótko w tym temacie. Inicjatywa bardzo fajna, tylko szczerze mówiąc, nie zamykałbym jej 

tylko na czysto osoby kulturalne, tylko związane z kulturą, ale na przykład ze sportem,  

z naszym miastem i tam do Pani co 2 głosy wcześniej była, taka uwaga po prostu o formę 

przedstawienia ławeczki i drzewka. Ludzie to mijają i nie czytają tych wszystkich tabliczek i to 

jest dla mnie pomysł średni po prostu. To co Pan Przewodniczący wpisał w pismo jako tam 

próbną wersję pisma murale, ale mi się wydaje, że w tym kierunku można wyjść, bo to 

wszyscy zobaczą z daleka przechodząc przez aleje główne jakby takie moralne były  

z postaciami zasłużonymi to mi się wydaje, byłoby najlepszym rozwiązaniem. Dziękuję. 
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Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję bardzo. 

Radna Barbara Konieczna 

Jeśli można. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Przewodnicząca Barbara Konieczna, jak poznaję po głosie, bardzo proszę. 

Radna Barbara Konieczna 

Dziękuję, Panie Przewodniczący. Ja myślę, że Pana wniosek jest jak najbardziej słuszny. Za 

chwilę na pewno go Pan podda pod głosowanie, ale bo my dzisiaj tu na Komisji nie jesteśmy 

w stanie i nawet bym nie chciała, żebyśmy już przygotowywali w jakiej, w jakiej przestrzeni  

i jak miałoby być uhonorowanie tych osób. Myślę, że powinniśmy powołać do tego zespół  

i ten zespół wypracuje jakieś wspólne stanowisko. Nie wiem, co Pan myśli Panie 

Przewodniczący, Komisja i pozostali członkowie. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Panie Przewodniczący, jakbym mogła też zabrać głos, Patrycja Kosowska. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo proszę, Pani Radna Patrycja Kosowska. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Ja tutaj się odniosę do tego, co powiedziała przed chwileczką Pani Przewodnicząca. Myślę, 

że powołanie zespołu i tutaj nie wiem wspólnej jakieś inicjatywy, która będzie mówiła  

w sposób, w jaki będziemy upamiętniali tutaj pamięć o osobach, które zostaną tutaj 

uhonorowane, będzie bardzo dobrym pomysłem. Ja bardzo jeszcze chciałam podziękować 

Pani Dyrektor Matuszczyk za ten głos, bo jej doświadczenie bogate no na pewno nam to też 

drogę do tego i i żebyśmy nie jakiś błędów nie, nie, nie nie popełniali, więc tutaj Pani 

Dyrektor bardzo dziękuję za tą informację, więc moje zdanie, ten zespół, o którym mówiła 

Pani Przewodnicząca jak najbardziej tak. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję bardzo. Czy jeszcze ktoś z Państwa chciał w tym punkcie zabrać głos? Szanowni 

Państwo, odnośnie mojego wniosku, on jest wbrew pozorom dosyć szczegółowy, ale bardzo 

ogólny. Ja nie mówię tutaj, nie proszę, nie zobowiązuję natomiast treść tego wniosku ma 

jakby spowodować proces zastanawiania się, ale tylko w zakresie, ten wniosek mówi,  

w zakresie utworzenia jakiejś przestrzeni w mieście dla upamiętnienia. Ta galeria, aleja czy 

mural przed tymi słowami jest na przykład, ale to jest katalog otwarty, żeby troszeczkę być 

może naprowadzić. Bardzo, bardzo  fajne są pomysły Pani Dyrektor Muzeum. Myślę, że też 

bardzo istotne jest to, żeby oprócz jakby tylko materialnego miejsca gdzieś jakiegoś kawałka 

przestrzeni, gdzie będzie to nazwisko osoby uhonorowanej, nie mówimy jeszcze tutaj kto do 

tej galerii trafi, bo to pewnie będzie wymagało tak jak Pani Przewodnicząca Barbara 

Konieczna czy Pani Przewodnicząca Patrycja Kosowska wspominały może spotkania się na 

jakiejś Komisji i wyznaczenia jakichś mniej lub bardziej sprecyzowanych zasad. Dzisiaj ja 

mówię o tym, żeby rozpocząć, być może myślenie o tym, żeby nam nie uciekły być może  
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z pamięci, nie uciekły osoby i znalezienia takiego rozwiązania gdzieś w przestrzeni, żeby 

można było te osoby z obszaru kultury uhonorować w sposób uporządkowany, bo 

przypomnę, że na przykład jeśli chodzi o Ryszarda Rydla, to to już mamy na przykład w 2 

miejscach pamięci tej osoby. Ja przeczytam jeszcze mój wniosek. Oczywiście jestem. 

Bardzo proszę o jakąś korektę, jeśli uważacie Państwo, że wymaga. Ja odczytam wniosek:  

o utworzenie w przestrzeni miejskiej miejsca upamiętnienia zasłużonych dla Kultury  

w Tychach na przykład i tutaj podaję, aleja zasłużonych, galeria, mural i tak dalej. Czy do 

treści jeszcze tego wniosku?  

Radna Barbara Konieczna 

Jeśli można Panie Przewodniczący, ja bym dopisała do tego wniosku i równocześnie 

utworzenie zespołu w sprawie ustalenia sobie jakby całej procedury, regulaminu, zasad 

właśnie dla uhonorowania tych osób zasłużonych dla kultury, żeby czy też to szło jakby  

w parze. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Oraz - to musiałbym napisać w przypadku pozytywnego oraz utworzenia czy opracowania 

zasad? Czy mówi Pani powołania Komisji, czy nie wiem zespołu, który będzie pracował. 

Radna Barbara Konieczna 

Powołania zespołu. Powołania zespołu w wyżej wymienionym celu, bo wiadomo, że to co 

Pan już napisał Przewodniczący i do tej kwestii, żeby został powołany zespół. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Oraz powołania zespołu w wyżej wymienionym celu. Tak? Ja odczytam jeszcze w takim 

razie jeszcze raz ten wniosek jeszcze proszę o korekty, jeśli ktoś będzie chciał coś tutaj 

dodać. Wniosek o utworzenie w przestrzeni miejskiej miejsca upamiętnienia zasłużonych dla 

Kultury w Tychach, na przykład aleja zasłużonych, galeria, mural i tym podobne oraz 

powołanie zespołu w wyżej wymienionym celu. Dobrze. Nie słyszę. W takim razie poddaję 

pod głosowanie ten wniosek. Pan Radny Marek Gołosz. Nie słyszymy. 

Radny Marek Gołosz 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję, Pani Radna Edyta Danielczyk. 

Radna Edyta Danielczyk 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję. Pani Przewodnicząca Barbara Konieczna. 

Radna Barbara Konieczna 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 
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Dziękuję. Pani Przewodnicząca Patrycja Kosowska-Pawłowicz. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję. Pan Radny Krzysztof Król. 

Radny Krzysztof Król 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję. Pani radna Anna Krzystyniak. 

Radna Anna Krzystyniak 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję. Pan Radny Ali Nurbagandow. 

Radny Ali Nurbagandow 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję. I Pani Radna Aleksandra Pabian. 

Radna Aleksandra Pabian 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję. Ja również jestem za. Bardzo dziękuję za pozytywne zaopiniowanie  niniejszego 

wniosku. Chciałem Państwa poinformować, że w materiałach otrzymaliście Państwo również 

odpowiedź Pana Dyrektora  Marcina Staniczka w sprawie wniosku z poprzedniej Komisji. 

Otwieram dyskusję w punkcie sprawy bieżące, wolne wnioski. Bardzo proszę. 

Mieszkaniec 

Ja bym poprosił o głos. … się zgłasza. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo proszę, Pan …. 

Mieszkaniec 

Ja chciałem zasygnalizować pewien no problem po prostu taki, który łatwo moim zdaniem 

idzie rozwiązać i tutaj my na pewno będziemy w tej sprawie składać jako Klub Konfederacji 

petycję, będziemy zbierać pod tą petycją podpisy, ale tutaj może któryś z Radnych po prostu 

pomoże w sposób  prawny i wykorzysta możliwość składania formalnych wniosków tutaj na 
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Komisji, żeby to szybciej przeprowadzić. Mniej więcej chodzi o morsowanie, o to, że świetnie  

ten sposób spędzania wolnego czasu u nas w mieście się świetnie rozwija. A problem 

techniczny jest taki, że po prostu brakuje miejsca na kwadracie na Paprocanach, gdzie 

głównie się koncentruje morsowanie w Tychach przydałyby się po prostu takie sezonowe 

szatnie. Tam w okresie od można powiedzieć listopada do marca i można poprosić po prostu 

MOSiR, zawnioskować do MOSiR-u o to, żeby takie przebieralnie stawiał sezonowo po 

prostu co roku. My będziemy składać petycję w tej sprawie. No, ale może tutaj wśród 

Państwa Radnych jest jakiś mors, który nam pomoże, żeby tą sprawę popchnąć szybciej  

w bieg, normalny bieg. Dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

 Dziękuję bardzo. 

Radna Barbara Konieczna 

Jeśli można, Panie Przewodniczący. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo proszę, Pani Przewodnicząca Barbara Konieczna. 

Radna Barbara Konieczna 

Ja chciałam Panu … odpowiedzieć na ten jego wniosek czy postulat, że nie musi zbierać 

podpisów, ponieważ w niedzielę odbył się 14 Spacer Paprocański, gdzie wśród nich również 

byli i morsy, i wiele jeszcze innych uczestników, a również na tym spacerze był Pan Radny  

i Przewodniczący Komisji Finansów Michał Kasperczyk. I wiem, że taką interpelację już 

napisał. Jeszcze ją nie złożył, ale wiem, że jest ona napisana. Także zostało to, jakby 

wyprzedzone, ale myślę, że chodzi o ten sam cel. Nie tylko tam myśleliśmy o szatniach, ale 

również może w przyszłości  jeśli oczywiście w budżecie znajdą się na to pieniądze, bo 

wiemy, że w tej chwili jesteśmy w trudnym okresie finansowym, nie wiadomo, ile właściwie 

pod koniec roku, czy uda nam się nawet te inwestycje, które mamy zaplanowane 

zrealizować, to również będziemy w tej interpelacji jest wniosek o ewentualną też taką 

saunę, żeby również ona została postawiona właśnie niedaleko do tego kwadratu dziękuję.  

Mieszkaniec 

To ja dziękuję. To się skontaktuję z Panem Michałem, tam uzgodnię czy to dokładnie o to 

chodzi, ale nieważne kto to. 

Radna Barbara Konieczna 

Nie musi Pan się kontaktować, bo tak jak mówię, ta interpelacja jest już napisana. 

Mieszkaniec 

Dobrze, to dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję. W sprawach bieżących, wolnych wnioskach ktoś jeszcze chciał zabrać głos? Nie 

słyszę zgłoszeń. Bardzo dziękuję Państwu za sprawne przeprocesowanie porządku obrad. 

Dziękuję wszystkim obecnym Państwu Radnym, ale przede wszystkim Dyrektorom 
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jednostek, Naczelnikom i Panu Prezydentowi. Przepraszam, gościom. Zamykam 

posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. Dziękuję, do zobaczenia. Do widzenia. 
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